
Woord van de LiSB secretaris 

 

Het seizoen 2018/2019 was wederom een bewogen seizoen.  

Aan de ene kant zien we nog steeds dat een aantal verenigingen moeite 

hebben om het hoofd boven water te houden. Maar aan de andere kant zien 

we ook weer de toekomst: inspanningen op het gebied van ledenwerving en 

moeite doen om de jeugd in aanraking te brengen met onze sport: het werkt! 

De schaakvereniging Maastricht is door gevolg van een intern conflict 

uiteengevallen in twee verenigingen, de oorspronkelijke schaakvereniging 

Maastricht en de nieuwe club ZwartWit Maastricht. Ik wens beide verenigingen 

veel succes toe. 

 

De verenigingsondersteuning is nog steeds een van de pijlers onder initiatieven 

in het Limburgs schaakleven, Met bijdrages uit dit budget zijn er activiteiten 

ondersteund om meer potentiele schakers met het schaken in contact te 

brengen. Als bestuur kunnen we dan ook met trots concluderen dat een 

herverdeling van de financiële middelen, zoals wij in gang hebben gezet, zijn 

vruchten afwerpt. Een gedeelte van dit budget is ingezet om het schoolschaak 

in Limburg te ondersteunen. 

 

Het vrijwilligerstreffen is terug op de kaart. Vele vrijwilligers hebben genoten 

van deze dag, waarbij alles om hen draaide: zij die zich belangeloos inzetten 

voor hun sport en hun vereniging. De Kwizz van Eric Brouwers in combinatie 

met een hapje, een drankje en veel lol was voortreffelijk. Komend seizoen gaan 

we dit treffen zeker weer organiseren. Over de vorm gaan we met jullie 

brainstormen tijdens de ALV. 

 

Alle initiatieven vormen een stukje PR….hoewel er nog steeds geen PR 

functionaris is, gebeurt er toch van alles. Er liggen dan ook volop kansen! Voor 

degenen die twijfelen: ga maar eens praten met de mensen achter het 

jeugdbeleid van DJC, benader Hans Hoornstra en zijn kompanen voor hun werk 

in Maastricht, vraag Arjan Smit en Jean Bodelier naar de Euregio competitie, 

zet eens een boom op met René Coenjaerts over het organiseren van 

evenementen, leg je oor eens te luister bij Cindy Harder omtrent het succes van 

schoolschaak.  Venlo, Blerick en Tegelen zetten de jeugd ook weer op de kaart, 

mede door het organiseren van het LK jeugd. De pupillendag komt in 2020 naar 

Limburg en wordt georganiseerd door schaakvereniging Maastricht. En dat zijn 

nog maar een paar willekeurige voorbeelden! 



 

Frank Clevers, die ook de website uitstekend runt, heeft wederom de vele 

activiteiten van het afgelopen seizoen gebundeld. Het resultaat is een fraai 

jaarverslag,  geheel en al met dank aan het werk van Frank. 

 

Wat betreft de bestuursverkiezing…. 

Ynze (competitieleider) en Jean (secretaris) zijn zittend. 

Walter (voorzitter) is, als voorzitter, elk jaar aftredend.  

Arthur (penningmeester) is aftredend en herkiesbaar. 

Voor de functie van jeugdleider is er een kandidaat: Jos Dumont (SV 

Voerendaal) 

De functie van PR functionaris is vacant, graag kandidaten! 

Tegenkandidaten voor de functies van voorzitter en penningmeester en 

kandidaten voor de functies van jeugdleider en PR functionaris kunnen zich 

aanmelden bij de secretaris, per mail naar jean2vankan@gmail.com,  tot 1 dag 

voor aanvang van de Algemene Ledenvergadering. 

 

Wat betreft club van het jaar en aanmoedigingsprijs: wie weet…gaan ze er dit 

jaar uit?? We houden het nog even geheim….Voor het antwoord, kom naar de 

ALV! 

 

De ALV vindt plaats op zaterdag 21 september, aanvang 10.30 uur, in de 

Merode aan de Merodestraat 31 te Stein. 

Een aantal zaken zijn al besproken tijdens de voorjaarsvergadering, zoals 

begroting en contributie. De discussie over het competitiereglement  

heeft geleid tot een nieuw reglement. 

Wij als bestuur zien er naar uit om velen van jullie dan te verwelkomen en het 

komend seizoen door te nemen. Laten we er samen weer een heel mooi 

seizoen van maken! 

 

NB: tijdens de ALV worden alle prijzen van de LiSB competitie 2018/2019 

uitgereikt! Wij hopen op de aanwezigheid van de winnaars! Daarom doen we 

een beroep op de bestuursleden om een aantal winnaars mee te nemen. 

Reglementair geen probleem: de vergadering is immers openbaar. 

 

Namens het LiSB bestuur, 

Jean van Kan 

Secretaris LiSB 



 

 

 


